
 

 
 

Návrh zápisu z kolegia d ěkana FŽP ze dne 9. 9. 2015 
 
Přítomni: prof. Janoš, Mgr. Marková, Ing. Neruda, Ing. Popelka, Ing. Šefl, doc. Trögl, 

Mgr. Vojtíšek, Mgr. Novák, Mgr. Holec 
Omluveni: Mgr. Kolenatý   
 
 
Kontrola bod ů z minulé porady:  
- 110 let observatoře Milešovka – 3. 9. 2015 seminář (Richter, Machová, Kubát, Neruda) 

přednášky Flóra vrchu Milešovka a Porosty agrárních valů na úpatí Milešovky. 
- Zápůjčka na FVTM ve výši 5 mil. z FRIMU (je v řešení, jednání na konci září). 
- Podnikatelské fórum http://www.forumusteckykraj.cz/cs/podnikatelske-forum-usteckeho-

kraje-2015/registracni-formular/ účast prof. Janoš. 
- Odeslána zpráva pro akreditační komisi prorektorce Chvátalové s přehledem publikací 

pedagogů na Vodním hospodářství.  
- Rozpočet FŽP- krátká informace na příštím kolegiu. 
- Přípravné kurzy - vyhodnocení úspěšnosti během zimního semestru a návrh od 

vedoucích kateder na změny. 
- Dostudování  Ing. Barbory Handrychové ve Vodním hospodářství – informace. 
- Vstupenky Future and fun v Drážďanech 11.-12. 9. 15 rozdány na katedry, autobus 

v pátek 11.9 2015 z Gymnázia Jateční ul. v Ústí n. L. 
- Návrh na zrušení licenčních smluv - směrnice rektora č. 4/2014 a zápis z porady 

prorektorky Chvátalové ze dne 14.10.14, odst.4.18, projedná J. Šefl, na příštím kolegiu 
bude rozhodnuto. 

- HAP spuštěn 1.9.2015, J. Popelka pošle návod na vyplnění, pilotní spuštění a nutnost 
vyplnit všemi pedagogy s úvazkem, vyhodnocení provedou vedoucí kateder a bude 
sloužit pro další odměňování akademiků, do 30.9.2015 nutno vyplnit v IMISu, v příloze 
zápisu návod na vyplnění. 

- Návrh DZ FŽP 2016-2020 zaslán akademikům 7.9. 2015, projedná Vědecká rada FŽP 
(půlka října), schválí senát FŽP. 

- Návrh DZ UJEP pro roky 2016–2020 a návrh ADZ UJEP pro rok 2016 (v příloze). 
 
 

Informace z kolegia rektora  
- Proces schvalování dovolenek a domácích služebních cest- větší využívání mzdového 
a personálního systému VEMA. Do budoucna se vedení UJEP zaměří na rozšíření 
elektronizace dokumentů (cestovní příkazy, objednávky, aj.), tudíž bude nutné sofistikované 
nastavení systému schvalování dle organizačního členění fakult a součástí. Připomínky k J. 
Popelkovi. 
- Ing. Nergl předložil návrh směrnice rektora Vymezení vnitřních pravidel při vzniku, zániku 
a změnách pracovního poměru. 
- Ing. Nergl předložil návrh změn směrnice K zadávání veřejných zakázek a informoval 
o nejzávažnějších důvodech změn stávající směrnice směřujících k přísnému řízení 
a plánování veřejných zakázek, aby se preventivně předcházelo co největšímu množství 
rizik.   
- Ing. Nergl předložil návrh směrnice rektora Pracovní úrazy a úrazy studentů, který reaguje 
na proběhlý audit v oblasti BOZP. 
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- Doc. Balej informoval o plánované návštěvě premiéra ČR Bohuslava Sobotky a ministryně 
školství, mládeže a tělovýchovy Kateřiny Valachové na UJEP dne 19. 10. 2015. 
- Doc. Balej informoval o jednání s ředitelem projektu Nupharo Park Milanem Gánikem. Dr. 
Siviček doplnil informace o možnostech zapojení UJEP do spolupráce nejen s Nupharo Park, 
ale také s dalšími podniky v rámci aktuálních projektových výzev - energie, zdravé ŽP, 
technologie. 
- Dr. Sivíček informoval o databázi úspěšných studentů a zapojení studentů FŽP. Jedná se 
o studenty, kteří dosahují zajímavé výsledky ve vědě (i s potenciálem na komercionalizaci), 
kteří založili podnikání na poznatcích z vědy, kteří podnikají nebo chtějí podnikat, jsou 
inovativní, podnikaví nebo něčím výjimeční. Budou zapojeni do diskusí jako inspirativní 
příklady pro mladší a zároveň propojeni s dalšími podobnými a podnikateli. 
- Doc. Balej informoval o jednání s ředitelkou Výzkumného ústavu hnědého uhlí Ing. 
Marcelou Šafářovou, Ph.D. Upozornil na nabídku realizace odborných praxí studentů, 
zadávání společných témat závěrečných prací či možnosti spolupráce na projektech 
podávaných do RFCS, Research Fund for Coal and Steel. 
- Doc. Balej informoval o založení Dobrovolnického centra UJEP při Dobrovolnickém centru 
Ústí nad Labem. DC UJEP budou vyhrazeny prostory v rámci UCP UJEP, pro které jsou 
dobrovolníci nedocenitelnými partnery při zajišťování osobní asistence osobám se 
zdravotním znevýhodněním.  
- Doc. Balej upozornil na pořádání prvního ročníku Běhu kampusem dne 17. 10. 2015, který 
je pořádán v kategorii Prima běhy. Závod bude uspořádán pro jednotlivce i štafety. Startovné 
bude 250 Kč pro jednotlivce, 200 Kč na štafetu, registrace bude prováděna přes TicketPortal. 
- Dr. Chvátalová informovala, že dne 31. 7. 2015 skončila platnost smlouvy o vzájemné 
spolupráci mezi UJEP a Severočeským divadlem s. r. o., na základě které divadlo univerzitě 
účtovalo pronájem svých prostor za 3 000 Kč na hodinu. Smlouva již nebude obnovena. 
Upozornila děkany, že je třeba počítat s možným výrazným nárůstem výše částky pronájmu 
ze strany divadla (v současné době divadlo pronajímá svoje prostory za 9 250 Kč na hodinu). 
Zároveň podpořila realizaci veškerých slavnostních událostí fakult v Kampusu UJEP. 
- Doc. Novák informoval, že dne 3. 11. 2015 od 10:00–15:00 h proběhne na náměstíčku před 
Rektorátem propagační akce ISIC Tour 2015. 
- Ing. Nergl informoval, že UJEP obdržela dvě nabídky na odkup objektu ve Staré ulici, dne 
1. 9. 2015 proběhla první jednání s vítězem soutěže. 
- Ing. Nergl seznámil s organizací výstavy soutěžních návrhů na podobu Centra 
přírodovědných a technických oborů (CPTO). Výstava proběhne od 22. 9. do 1. 11. 2015 
v Muzeu města Ústí nad Labem, vernisáž se bude konat dne 22. 9. 2015. Probíhají úpravy 
projektu s vítěznou firmou – laboratoř pro doktorandy FŽP. 
- Doc. Pavlík se dotázal na výstupy z jednání skupiny pro tvorbu rozpočtu, zda mohou fakulty 
v budoucnu očekávat změny skladby rozpočtu. Ing. Nergl sdělil, že skupina se po svém 
ustanovení sešla dvakrát, po 20. 9. 2015 proběhne další jednání, na kterém budou 
diskutovány další návrhy. Upozornil, že hledání konsensu bude velmi těžké. 
- Doc. Pavlík upozornil na problémy s hrazením mezifakultní výuky. Sdělil, že téma 
celouniverzitní výuky je v současné době aktuální, avšak realita úhrad mezi fakultami 
nenasvědčuje možnosti ho zdárně rozvíjet. Doporučil navrátit se ke staršímu modelu fixního 
stanovení propočtů úhrad výuky mezi konkrétními fakultami. Doc. Balej sdělil, že vedení 
UJEP se tímto problémem bude zabývat a uložil Ing. Nerglovi, aby shromáždil metodiku 
užívanou na univerzitě v minulosti a toto téma projednal ve své pracovní skupině s cílem 
nalezení optimálního způsobu úhrad výuky mezi fakultami. 

 
Mgr. Novák:  
-   Nákup počítačů z projektu. 
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-   VŠB připravuje propojení Moodle s informačními systémy (STAG). 
 

Ing. Popelka:  
- Strategický projekt U 21 (OP VVV), vzájemná informovanost, inovace doktorských 
 programů, příprava anglických studijních programů. 

 
prof. Janoš:  
-   Nákup spektrofotometru z investic, předpokládaná cena 500 tis. Kč bez DPH, výběrové 
  řízení bude zahájeno v nejbližších dnech.  
-  Společná investice s PřF – přístroje, bude použito na rozšíření společného HPLC 
 pracoviště na PřF, nutno urychleně realizovat. 
-  Nabídka v OP PIK – návrh projektu „materiály pro kosmický výzkum“, prof. Janoš 
 projedná s f. TOSEDA možnosti zapojení, rozsah prací, předpokládaný rozpočet 
 a možnost (nutnost) spolufinancování. 
-   Návrh smlouvy s Ústavem jaderné bezpečnosti. 
 
Ing. J. Šefl:  
-  Mimořádná stipendia měst Teplice, Ústí n. L., Hospodářská a sociální rada města Ústí 
 n. L.- práce k regionu Ústecko, stipendia pro význačné studenty z technických věd, 
 stipendia pro residenty Teplic (součinnost se studijním oddělením). 
-  Konečný termín 18.9.2015 pro zápočty a zkoušky akademického roku 2014/2015. 
- Konečný termín 25.9.2015 - otevřený STAG pro doplnění literatury a požadavků 
 u předmětů pro akademický rok 2015/2016. 
-  Prorektorka Chvátalová - informace ke stipendiím doktorského programu. 
-  Mimořádná stipendia Bc, Mgr. a Ph.D. studentů - pravidla pro udělování. 

  
Mgr. Vojtíšek:  
-  Bez připomínek. 
 
Mgr. Kolenatý:  
- Erasmus+ 15/16: výb ěrová řízení na zam ěstnanecké mobility (32 dn ů na výukové 
 pobyty, 9 dn ů na školení)   

- VŘ bude realizováno emailovou formou, všichni zaměstnanci budou obesláni emailem 
s přihláškou do VŘ (čtvrtek 10. 9.), uzávěrka VŘ do 30. 9. 2015. 
 

- Možnost čerpat finan ční prost ředky na organizaci mobilit v rámci programu 
 Erasmus+  

- náplně do kopírky do místnosti 121, ?, je nutno uzavřít v nejbližší době. 
 

- Pro vedoucí kateder  - požádat pracovníky kateder o  návrhy p řednášek / prezentací, 
 které by se daly využít pro návšt ěvy st ředních škol (leden 2016)  

- zajímavá a atraktivní témata (pro středoškoláky), vzbuzení zájmu o studium na FŽP. 
 

-   Výstupy z FCB kampan ě k 2. kolu p řijímacího řízení 
- lze konstatovat, že FCB kampaň byla velmi úspěšná (i vzhledem k nízké investované 
částce), některá jména z lidí reagujících na inzerci (Facebook poskytnul jen zlomek) se 
objevila mezi jmény studentů, kteří si podali přihlášku do 2. kola, do budoucna bychom 
měli uvažovat o navýšení investované částky. 

Reklama 1 - Příspěvek: 500 Kč 

Reklama 2 - To se mi líbí: 846,19 Kč  

Reklama 3 - Odkaz na web fzp.ujep k II. kolu přijímacího řízení 3.506,74 Kč 

Celkem: 4.852,93 Kč  
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Ve většině případů byla reklama cílena na: 

Lokalita – žije v oblasti: Česká republika,  Věk: 18–24 

Zájmy: Ochrana životního prostředí, Národní park, Ekoturistika, Univerzita, Erasmus, 
Geologie, Udržitelnost, Vysoká škola, Ekologie, Geografie, Student, Životní prostředí, 
Příroda, Agroturistika, Praxe, Biologie, Turismus, Chemie, Česko, CHKO, Cestování 
 

Reklama 1 - banner přijímací řízení 

celkový dosah 13.805 lidí, kliknutí na odkaz webu 110 lidí (13 mužů, 97 žen), 100% 

přístup z mobilu 
 

Reklama 2 - označení stránky To se mi líbí - prohlédnutí FB profilu fakulty, včetně 

baneru k II: kolu přijímacího řízení 

celkový dosah 8.852 lidí, kliknutí na odkaz webu 30 lidí (8 mužů, 22 žen), 70% přístup 

z mobilu. U reklamy č. 2 byla aplikována různá vizuální zobrazování pomocí 5 

rozdílných fotografií (bannerů) 
 

Reklama 3 - odkaz na web - přijímací řízení 

celkový dosah 169.382 lidí, kliknutí na odkaz webu 779 lidí (275 mužů, 504 žen), 

54% přístup z mobilu, 46% přístup z PC 
 

Všechny 3 typy reklam byly manuálně nastavovány i v samotném průběhu dle prokliků 

nebo zájmu o příspěvek, stejně tak pozastaveny v době nižší frekvence návštěvnosti 

(víkendy v poledních a odpoledních hodinách). 

 
 

Mgr. Marková:   
- Bez připomínek. 
 
Mgr. M. Holec:  
-  Nabídka Spolupráce pro výrobní a nevýrobní sektor - upřesnění za katedru. 
 
doc. J. Trögl:  
-  Bez připomínek. 

 
Příští kolegium úterý 22.9. v 13 hod . v KV 211 
 
 
 
 
 
Zapsal: Ing. Martin Neruda, Ph.D., děkan 
V Ústí nad Laberm dne 10.9.2015. 
 
 
 
 


